

Amazing 韩国
KOREA 国

6D4N

韩国必玩线路

(穿韩服游南怡岛 + 加平铁路自行车)

KOREA MUST-VISIT ROUTE

(HANBOK EXPERIENCE VISIT NAMI ISLAND + GAPYEONG RAIL BIKE)

Tour Code: KGC



Korea
韩国



Wolmi Sea Train
月尾岛海上列车



Gapyeong Rail Park
加平铁路自行车



Aurora LED of Inspire
Inspire 极光道

行程次序，以当地旅社安排为准。
Sequences of Itinerary are subject
to local arrangement.

Nami Island
(Wearing Hanbok Visit Nami Island)
南怡岛 (穿韩服游南怡岛)



Suwon Hwaseong Fortress
水原华城



Suwon Starfield Library 2.0
水原Starfield星空图书馆 2.0



Kyochon Fried Chicken Experience
韩式炸鸡体验



SCHEDULE

D1 DEPARTURE ✈ INCHEON

D2 ARRIVAL INCHEON CHUNCHEON (MOB/L/D)

- ✓ Aurora LED of Inspire
- ✓ Wolmi Sea Train (Closed on Monday, replaced by Songdo Water Taxi)
- ✓ Songdo Triple Street

D3 CHUNCHEON 🚆 SUWON (B/L/-)

- ✓ Soyanggang Skywalk
- ✓ Gapyeong Rail Park
- ✓ Wearing Hanbok visit Nami Island
- ✓ Suwon Starfield Library 2.0

D4 SUWON 🚆 OSAN SUWON (B/-/D)

- ✓ Suwon Hwaseong Fortress (World Heritage)
- ✓ Paldalmun Traditional Market
- ✓ Kyochon Fried Chicken Experience

D5 SUWON 🚆 SEOUL (B/L/-)

- ✓ Gyeongbok Palace (Closed on Tuesday, replace by Deoksugung Palace)
- ✓ Namsangol Hanok Village
- ✓ Myeongdong

D6 SEOUL 🚆 INCHEON ✈ DEPARTURE (B/MOB)

- ✓ Local Food Product



✓ 4 Breakfasts / 3 Lunches / 2 Dinners

Special Cuisine:

- ★ Traditional Ginseng Chicken Soup
- ★ Combo Chicken & Pork BBQ Buffet
- ★ Chicken Dakgalbi
- ★ Pork Back Bone Stew



HOTEL OR SIMILAR (4 NIGHTS)

- ✓ Chuncheon Jackson9s Hotel or similar class x1 Night
- ✓ Suwon Prumir Hotel or similar class x2 Nights
- ✓ Sotetsu Hotels The Splaisir Seoul Myeongdong / The Botanik Sewoon or similar class x1 Night

SHOPPING STOP

- ✓ Cosmetic Shop
- ✓ Ginseng Shop
- ✓ Liver Supplement Shop

TOURIST ATTRACTIONS:

SEOUL

- ◆ **Gyeongbok Palace** - Built in 1395, Gyeongbokgung Palace is also commonly referred to as the "Northern Palace" because it is the furthest north when compared to the neighboring palaces, Gyeongbokgung Palace is arguably the most beautiful and remains the grandest of all five palaces.
- ◆ **Namsangol Hanok Village** - This village has five restored hanok (Traditional Korean House) premises, a pavilion, a traditional garden, a performance art stage, and a time capsule plaza, making it a perfect spot for locals and tourists to take a leisure walk. Upon entering from the front gate, visitors will get a taste of Korea's traditional life while escaping from bustling city life. The traditional garden with its pavilion and old houses creates a peaceful ambience before the forested Namsan Mountain.

INCHEON

- ◆ **Wolmi Sea Train** - Is the longest urban sightseeing monorail in Korea, with a total length of about 6.1 kilometers (with four stations) and a circle of about 40 minutes. The entire route is on the aerial track, about 7 to 18 meters above the ground. You can enjoy the beautiful scenery of Wolmido, Incheon Port and Incheon Bridge on the train.

GANGWON-DO

- ◆ **Nami Island (Wearing Hanbok Visit Nami Island)** - Is a small, scenic island near Seoul, known for its tree-lined paths, natural beauty, and peaceful, car-free atmosphere. It's famous for all four seasons—cherry blossoms in spring, greenery in summer, colorful leaves in fall, and snowy views in winter—and as a filming site for the drama Winter Sonata.
- ◆ **Gapyeong Rail Park** - Is a popular attraction near Nami Island where you ride a pedal-powered rail bike along old railway tracks. It offers scenic river and mountain views, with tunnels and themed sections, making it a fun and relaxing activity for couples, families, and friends.
- ◆ **Soyanggang Skywalk** - Is a glass-floored walkway in Chuncheon that extends over the Soyang River. It offers thrilling views of the water below and surrounding scenery, making it a popular spot for photos and sightseeing.

GYEONGGI-DO

- ◆ **Suwon Hwaseong Fortress** - Is a UNESCO World Heritage Site in Suwon, built in the late 18th century during the Joseon Dynasty. It features massive stone walls, gates, and watchtowers, blending military defense with elegant architecture and offering great city views.
- ◆ **Kyochon Fried Chicken Experience** - Create your own crispy and flavorful masterpiece inspired by Korea's iconic Kyochon fried chicken. Learn the secrets behind its famous crunch, choose your preferred chicken cuts, fry them to golden perfection, and finish with authentic Korean sauces like soy garlic, honey, or spicy red pepper. A fun and delicious hands-on taste of Korea.
- ◆ **Paldalmun Traditional Market** - Known for local street food, fresh produce, and traditional goods. It's a great place to experience everyday Korean culture and try popular snacks.

Disclaimer: Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.
Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.



Namsangol Hanok Village
南山谷韩屋村



Gyeongbok Palace
景福宫



Soyanggang Skywalk
昭阳江天空步道



精简行程

第一天 启程 ✈ 仁川

第二天 抵达仁川 🚗 春川 (机上用餐/午/晚)

- ☑ Inspire 极光道
- ☑ 月尾岛海上列车
(周一休息, 改为松岛水上的士)
- ☑ 松岛 Triple Street

第三天 春川 🚗 水原 (早/午/-)

- ☑ 昭阳江天空步道
- ☑ 加平铁路自行车
- ☑ 穿韩服游南怡岛
- ☑ 水原Starfield星空图书馆 2.0

第四天 水原 🚗 乌山 🚗 水原 (早/-/晚)

- ☑ 水原华城 (世界文化遗产)
- ☑ 八达门市场
- ☑ Kyochon 炸鸡体验

第五天 水原 🚗 首尔 (早/午/-)

- ☑ 景福宫 (周二关馆, 改为参观德寿宫)
- ☑ 南山谷韩屋村
- ☑ 明洞

第六天 首尔 🚗 仁川 ✈ 回程 (早/机上用餐)

- ☑ 土产店



✓ 4早餐/3午餐/2晚餐

风味餐:

- ★ 正宗人参鸡汤
- ★ 双拼鸡猪烧烤自助餐
- ★ 春川铁板辣炒鸡
- ★ 韩式土豆猪骨汤



酒店住宿 (4晚)

- ✓ 春川 Jackson9s 酒店或同级 x1晚
- ✓ 水原普鲁米尔酒店或同级 x2晚
- ✓ 首尔明洞相铁喜普乐吉酒店 / The Botanik Sewoon 酒店或同级 x1晚

观光景点

首尔

- ◆ **景福宫** - 是李朝 (1392-1910年) 时期首尔的五大宫之一, 也是李氏王朝的正宫, 具有500年历史。景福宫是李朝的始祖一太祖李成桂 (1392-1398年在位) 于1395年将原来高丽的首都迁移时建造的新王朝的宫殿。
- ◆ **南山谷韩屋村** - 内有五栋传统韩屋、传统工艺展馆、泉雨阁、传统庭院、时间纪念广场等建筑。进入将古时的韩屋复原而成的南山谷韩屋村内, 首先映入眼帘的便是莲花池青鹤池和泉雨阁。穿过泉雨阁广场沿石阶上行, 即可欣赏到原本分布于首尔各地, 后迁移至此的韩屋, 通过韩屋亦可了解到以前韩国人的生活方式。

仁川

- ◆ **月尾岛海上列车** - 是韩国最长的都市型观光单轨列车, 运行路线总长约6.1公里 (共有四个站点), 绕行一圈大约40分钟, 全程都是走空中轨道, 离地面高约7-18 米, 于车上可以观赏到月尾岛、仁川港及仁川大桥的美景。

江原道

- ◆ **南怡岛 (穿韩服游南怡岛)** - 南怡岛位于首尔近郊, 是一座风景优美的小岛, 以林荫大道、自然景观和宁静的无车环境而闻名。这里四季皆美——春有樱花、夏有绿荫、秋有彩叶、冬有雪景, 同时也是韩剧《冬季恋歌》的取景地, 深受游客喜爱。
- ◆ **加平铁路自行车** - 位于南怡岛附近, 游客可以骑乘脚踏式铁路自行车, 沿着旧铁路轨道前行。途中可欣赏河流与山景, 还会经过隧道和主题路段, 是情侣、家庭和朋友放松游玩的热门活动。
- ◆ **昭阳江天空步道** - 位于春川, 是一条铺设玻璃地板、延伸至昭阳江上的观景步道。行走其上可俯瞰江水与周围景色, 既刺激又震撼, 是拍照和观光的热门景点。

京畿道

- ◆ **水原华城** - 位于水原市, 是联合国教科文组织认定的世界文化遗产, 建于18世纪末的朝鲜王朝时期。城墙雄伟壮观, 设有城门与瞭望塔, 巧妙融合军事防御与优雅建筑风格, 并可俯瞰整座城市景色。
- ◆ **KYOCHON 炸鸡体验** - 亲手打造一份专属你的香脆又多汁的韩国桥村炸鸡! 从挑选鸡肉、调制裹粉到炸至金黄酥脆, 再淋上经典的蒜香酱油、蜂蜜或香辣红椒酱, 让你一口感受正宗韩国风味。这是一场简单又有趣的美味体验, 让你轻松做出属于自己的桥村招牌炸鸡!
- ◆ **八达门市场** - 以丰富的街头小吃、新鲜农产品和传统商品闻名, 是感受韩国日常生活文化、品尝人气小吃的好去处。

购物店

- ✓ 韩国化妆品
- ✓ 人参专卖店
- ✓ 护肝宝专卖店

免责声明: 必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整 (调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行, 会或事先通知。

备注: 如果旅游行程受到上述问题的影响, 将不予退款或更换。图片仅供参考。